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ACTA COMISSIÓ DE SEGUIMENT DEL CONSELL DE BARRI DE L'ESQUERRA DE 
L'EIXAMPLE 
Data: Dimarts 12 de novembre  del  2024 
Hora: 18:30 
Lloc: Espai d’entitats Anna Alabart  en format presencial. 
 
 
ORDRE DEL DIA 
 

1. Pressupostos participatius  
2. Valoració de les propostes d'Ordre del dia aportades a la Plataforma  Decidim 
3. Preparació de l'Ordre del dia  del Consell de Barri . 
4. Torn obert de paraules. 

 
 

Assistents: 
Joan Vey AVVE Eixample 

Sergi San Jose  Veí 

Alfredo Tavara 
 

Veí 
 

 
Fabio Peñafiel  

 
Veí ( en representació de  Monica Tutor) 

Isabel Llano Veïna 
 

Luca Telloli  Eixample Respira  
 

Andreu Parera  Conseller del grup municipal Trias x Barcelona  
  
Maria Bataner  Consellera del grup municipal  Barcelona en Comú  
Marc Martínez Conseller del grup municipal PSC i conseller de barri  

 
Tere Gómez Coordinadora Territorial i convivència 
Carles Muñoz Tècnic de participació  
Imma Aguilar  Tècnica de barri – Esquerra. Secretaria del consell de barri 
 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA REUNIÓ 
 
El Sr. Alfredo Tavara manifesta que no ha rebut la convocatòria. Se li explica que tal i com vam 
quedar al darrer Consell de Barri, havia de formalitzar la seva inscripció a la plataforma  Decidim 
i es ratificarà en el proper Consell de Barri. Finalment i donat que l’enllaç al qual hauria d’accedir 
ja no està operatiu , i la Comissió accepta que en sigui membre, al proper Consell de Barri es 
farà una prèvia i es ratificarà  com a membre de la comissió de seguiment. 
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1- Pressupostos Participatius  
  
El Carles Muñoz, tècnic de la Direcció de Participació explica tot el procés dels pressupostos 
participatius. S’adjunta el document. 
 
Aspectes a destacar: 

 El total del pressupost destinat a Pressupostos participatius de ciutat és de 30 milions 
d’euros per a tots els Districtes. Al Districte de l’Eixample li corresponen  3 milions. 

 Pel que fa al projecte del Carrer Rosselló que es va presentar, aprovar i licitar l’any 
passat però que no es va dur a terme, el Govern te reservats els diners i per tant no te 
sentit presentar-lo de nou. 

 El procés te un suport tècnic que permetrà ajustar el cost de cada projecte presentat. 

 A demanda d’aclariment per part del representant de l’entitat Eixample Respira  sobre la 
possibilitat de presentar un projecte d’unió de carrils bici que va quedar per fer l’any 
passat, es respon que es poden presentar projectes per a crear nous carrils bici  en 
xarxes no bàsiques i projectes que uneixin carrils bicis. 

 El representant d’Eixample Respira posa de manifest  que l’any passat el projecte que no 
es va dur a terme  estava licitat la qual cosa demostra un escàs sentit democràtic  per 
part de l’actual consistori . No els hi agradaria trobar-se novament en la mateixa situació . 

 
2- Valoració de les propostes  d’Ordre del dia  aportades al Decidim 
 
En la Plataforma Decidim , s'han exposat els següents temes: 
 
• Durada dels semàfors peatonals  de l’esquerra de l’Eixample: El Sr. Gerard Castaño  
demana allargar la durada dels semàfors per tal d’assegurar l’accessibilitat de les persones 
grans i /o amb discapacitats. 
 
Resposta: La comissió decideix  que no es un tema a debatre en el Consell de Barri , i es 
contactarà directament amb la persona que ha fet la proposta per tal de veure quina és la 
ubicació del semàfor i veure què es pot fer. A petició del Sr. San Jose, es revisaran també els 
semàfors d’Urgell . 
 

 Motos en vorera : la Sra. Susana Sánchez, exposa que en el carrer Aragó entre els 
números 100 i 104  hi ha motos aparcades a la vorera malgrat hi hagi  una senyal de 
prohibició . L’espai per als peatons  s’ha reduït a la meitat . Demana  que la GU sancioni 
aquets vehicles.  
 

Resposta: El conseller tècnic explica que la GU ha fet moltes campanyes sobre l’estacionament 
de les motos en vorera i que se’n tornarà a fer una. No és un tema a debatre en el Consell de 
Barri. 
 

 Policia de Barri: La Sra. Susana Sánchez proposa crear més policia de barri  per la 
manca de civisme i educació de la població alhora de respectar  les zones pacificades. 
 

Resposta: Es comenta que en concret als Eixos Verds, fins ara s’ha fet una campanya 
informativa i que a partir d’ara es començarà a sancionar. Es pot fer una sessió  per a explicar  
els dispositius de la policia, però ara per ara no entraria al Consell de barri . 
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 Taula de mobilitat a l’esquerra de l’Eixample : El Sr. Luca Telloli demana discutir la 
creació d’una Taula de Mobilitat a l’Eixample, oberta a ciutadans i entitats en la qual es 
pugui discutir l’estat de la mobilitat del Districte, fer propostes de millora i connectar de 
forma periòdica amb la Tinença  de Mobilitat per tal d’incorporar canvis en la mobilitat del 
Districte. 
 

El Sr. Luca Telloli, membre de la comissió de seguiment, explica que això es va demanar a 
una Audiència Publica i que encara no han tingut resposta. Demana posar un termini i 
proposa que sigui independent del Consell de barri. Demana als assistents  si els hi 
interessaria parlar de la mobilitat( motos, bicicletes, patinets....) . 
 
El conseller tècnic comenta que no es pot discutir en un consell de barri  si es farà una taula 
de mobilitat  a l’Esquerra , però que si la gent del barri vol parlar de mobilitat al barri es pot 
fer. Es pot demanar que en un proper Consell de Barri es parli de la mobilitat  a l’esquerra. 
El Sr. Luca Telloli hi està d’acord. 
 
 
Finalment s’acorda que en un proper CB es pot parlar de la mobilitat  al barri 
independentment  que es faci una taula de Districte. 
 

 Obrim Carrer a l’Eixample : El Sr. Luca Telloli  exposa que es tracta d’una iniciativa 
municipal  que te per a objectiu promoure la mobilitat activa , la socialització i la 
eliminació del trànsit en els carrers troncals de la ciutat . Demana replicar aquesta 
iniciativa en algun carrer troncal de l‘Eixample ( Esquerra) que segueix sent dels barris 
mes contaminats i sorollosos de la ciutat. 
 

El Conseller tècnic explica que aquesta iniciativa no està prevista al Districte i que no és un 
tema de Consell de Barri. 

 
 
4- Preparació de les propostes d'Ordre del dia 
 
S’acorda que l’Ordre del Dia del proper Consell de barri serà: 
 

1- Benvinguda i informe del Regidor. 
2- Futura ubicació de la Caserna dels Bombers i de  l’Escola Entença 
3- Explicació de les obres del dipòsit d’aigües freàtiques al Parc Joan Miró  
4- Torn obert de paraules. 

 
5- Torn Obert de paraules: 
 
Es proposa que a la propera Comissió de seguiment del CB es faci una pluja d’idees sobre 
possibles temes a tractar , entre els quals hi hauria: 
 

 Jardins Montserrat. 

 Escola Industrial. 

 Projecte de millora dels entorns de la Biblioteca Joan Miró  

 Obrim carrers. 
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Sense cap altra qüestió es dona per finalitzada la reunió. 
 
 
 
Barcelona, 12 de novembre  del 2024  
 
 
La secretaria del Consell  
Imma Aguilar 
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